
LEUVENHEIMS BELANG
45ste jaargang 

Nummer 1 
September 2021

Uitnodiging

Maandag 27 september
Algemene Leden Vergadering Leuvenheims Belang

Hierbij nodigen wij u van harte uit voor onze Algemene Jaarvergadering 
op maandag 27 september 2021 in de benedenzaal van het Buurthuis te 
Leuvenheim. 
Aanvang van de vergadering: 20.00 uur, vanaf 19.45 uur is de zaal open. 
De notulen van de ALV 2020 en het jaarverslag staan elders in deze Schans.

De agenda voor deze avond is als volgt:
  1.  Opening
  2.  Mededelingen
  3.  Ingekomen en verzonden stukken
  5.  Notulen Algemene Ledenvergadering 2020
  6.  Secretarieel verslag 2020
  7.  Financieel verslag 2020 en begroting 2021
  8.  Verslag kascommissie
  9.  Verkiezing kascommissie voor het boekjaar 2021
11.  Mededelingen vanuit de Gemeente 
12.  Mededelingen vanuit S.W.B.
13.  Bestuursverkiezing 
  Aftredend en herkiesbaar: Ina Boot en Ed Visser
  Aftredend, niet herkiesbaar:
  Dries van der Sluijs.
  Kandidaat, voorgesteld door het bestuur: Egbert van Gessel.
   Naar vervanging van Nicole Regelink, die vorig jaar aftredend was, 

wordt nog gezocht. Kandidaten kunnen zich tot 24 uur voor de ver-
gadering melden bij het secretariaat. 

14.  Rondvraag
15.  Sluiting van de vergadering
Na afloop van de vergadering is er een presentatie van het geheugensteunpunt.

Met vriendelijke groet,
Namens het bestuur van Leuvenheims Belang, Ina Boot, secretaris



Van de redactie

Algemene ledenvergadering
Een maand eerder dan normaal is hier Schans 
nummer 1 van alweer de 45ste jaargang. 
Dat we deze keer wat eerder zijn, heeft 
te maken met de Algemene Ledenvergadering 
van Leuvenheims Belang op 27 september. De uitnodiging meteen maar op 
de eerste pagina gezet, zodat u hem niet over het hoofd ziet. De notulen en 
het jaarverslag vindt u verderop in deze Schans. 

Excuus
En dan; een excuus aan restaurant De Luchte. Ze hadden voor een heel jaar 
adverteren betaald en hebben er de afgelopen jaargang geen één keer in 
gestaan. Bij de drukkerij is iets mis gegaan. Dat kan gebeuren. Maar zij heb-
ben voor deze jaargang dan ook spontaan een gratis dubbele advertentie 
aangeboden gekregen. En dat konden ze bij De Luchte erg waarderen.

De Rietgors
Geen nieuws vanuit De Rietgors deze keer. De school is amper een week aan 
de gang en veel te melden valt er niet. Iedereen moet nog even wennen en 
diverse projecten moeten nog worden opgestart, maar het team had er weer 
zin in. Ze zijn met frisse moed en 61(!) leerlingen van start gegaan. 
Misschien een beetje mosterd na de maaltijd. Maar Mariska Massop had 
prachtige foto’s gemaakt van de musical. De laatste Schans lag echter al bij 
de drukker. Ik denk dat niemand het erg zal vinden dat we de plaatjes alsnog 
een plaatsje geven in deze Schans (sorry Bert).

Aangeschoten
Voor Aangeschoten hoefde ik deze keer geen moeite te doen. Voor ik het 
wist vond ik al een leuk verhaal in mijn mailbox. Geweldig! Wie volgt en 
levert voor de volgende editie spontaan een leuke tekst aan? Of je nou kort 
of lang in Leuvenheim woont, dat maakt niet uit. Hou de inleverdatum wel in 
de gaten.

De aanrijding
Tja, en dan het spraakmakende ongeluk bij mij aan de overkant. Ina (secr. 
LB) dacht even dat ik Hetty en Daan wel zou interviewen, maar die zijn al 
door zoveel journalisten belaagd, die zaten écht niet meer op mij te wachten. 
Toch willen we u graag informeren. Zeker in verband met de aanpak van de 
Arnhemsestraat, volgend jaar. Willen we meer veiligheid, dan moeten wij het 
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ijzer smeden als het heet is. 
Naar aanleiding van een ongeval vorig jaar december, waarbij er voor de 
zoveelste keer een automobilist uit de bocht vloog en mijn iets verderop 
wonende buren het vege lijf moesten redden door opzij te springen, was het 
inmiddels opgerichte buurtcomité, bestaande uit Egbert van Gessel, Huub 
Wulms en ondergetekende al vanaf januari actief bezig om bij de provincie te 
pleiten voor betere maatregelen. Na het ongeluk hebben we de druk op de 
ketel alleen maar verhoogd. Een verslag vindt u verderop. 

Nog even wat wetenswaardigheidjes:
•  Wist u dat het deze zomer alweer 20 jaar geleden is dat Erwin Jansen, 

onze rijdende groenteman, voor het eerst met trekker en aanhanger naar 
Leuvenheim kwam?

•  En dat Jolande van Gorssel eindelijk haar boek ‘Splinter in de Ziel’ mag 
presenteren? Dat gaat gebeuren op zondag 19 september bij restaurant 
De Luchte. Helaas mogen er vanwege de coronamaatregelen slechts 50 
genodigden naar toe. 

•  En dat ik blij ben dat het verenigingsleven langzaam aan weer van zich laat 
horen. Zie de bijdrage van de Tennisclub. 

Genoeg gekletst. Ik wens iedereen weer veel leesplezier en geniet van het 
mooie weer, want volgens mij krijgen we nog een fantastische nazomer.

Lies Harleman, emm5@xs4all.nl telefoon: 0575-562522

Agenda
Maandag 27 september, 

Algemene Ledenvergadering Leuvenheims Belang, 

in ’t Buurthuis, aanvang 20.00 uur.

De volgende Van Schans tot Wildbaan

Verschijnt begin december

Kopij inleveren vóór 25 november

Redactieadres:  Arnhemsestraat 149

Telefoon: 0575-562522

E-mail: emm5@xs4all.nl
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Van de bestuurstafel 

Meestal is er na het zomerreces weinig te melden. Dit jaar is het anders. 
Tijdens je vakantie uit bed gebeld worden door de pers vanwege een ongeluk 
in Leuvenheim en dan graag de reactie van het Leuvenheims Belang op het 
gebeuren…. En je weet van niks, hebt heerlijk geslapen en woont notabene 
aan de Arnhemsestraat. Ik moet zeggen dat je dan heel snel klaarwakker 
bent. En zo ging het de hele ochtend door. Toevallig hadden we net daarvoor 
een brief opgesteld naar de Provincie n.a.v. een gesprek op 6 juli aangaande 
de N348. Inmiddels heeft de provincie een extra check op de te nemen maat-
regelen toegezegd en zullen dit mogelijk eind september hebben afgerond, 
waarna dit besproken zal worden. Een fysieke of digitale bijeenkomst met 
bewoners zal mogelijk in oktober plaats vinden. In overleg met het buurtco-
mité hebben we hierna nogmaals gereageerd richting provincie met sugges-
ties richting oplossingen om druk op de ketel te houden. Elders in de Schans 
meer over het ongeluk.

ALV en andere zaken
De Algemene Leden Vergadering van het Leuvenheims Belang is uitgesteld en 
zal plaatsvinden op maandagavond 27 september. De uitnodiging en de bij-
behorende stukken vindt u elders in deze Schans. Eind augustus hebben we 
eindelijk met het voltallige bestuur en aanhang afscheid van Nicole Regelink 
kunnen nemen tijdens een hapje en een drankje. Nicole nogmaals dank voor 
de enorme lange periode (2008-2020) waarin je je hebt ingezet voor het 
Leuvenheims Belang.  20 juli hebben we deelgenomen aan een bestuurs-
krachtonderzoek dat bureau Berenschot voor de Gemeente Brummen uit-
voert. Samen met de andere dorps- en wijkraden hebben we ingebracht wat 
wij vinden van de slagkracht van bestuurlijk Brummen.
Begin september zal het bestuur weer vergaderen en op 7 september zullen 
we deelnemen aan het overleg centrale begeleidingsgroep verkeersveiligheid 
(CBVV) van de gemeente Brummen.

RES 1.0 en vervolg
De samenvatting zienswijzen op ‘concept uitvoeringskader Windmolens en 
zonnevelden’ van de gemeente Brummen en de antwoorden daarop worden 
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op het forum van 4 november behandeld en op 18 november zal dit in de 
raad behandeld worden

Woningbouw in Leuvenheim
Naar aanleiding van de brief aan de gemeente hebben we een toezegging 
voor een afspraak om met elkaar van gedachten te wisselen over woning-
bouw in Leuvenheim, een datum is nog niet bekend.

Ina Boot
e-mail:      secretariaat@leuvenheimsbelang.nl
telefoon:  0575-564953 

Hopelijk schudt nachtelijk ongeluk óók provincie wakker!
 door Egbert van Gessel

Het ongeluk van enkele weken terug, waarbij op de Arnhemsestraat een auto 
midden in de nacht tegen de gevel van het huis van Daan en Hetty Baarslag 
tot stilstand kwam, is niemand ontgaan. Leuvenheim werd opeens landelijk 
nieuws, al was ons dorp natuurlijk liever op een andere en positievere manier 
in het nieuws gekomen. Hopelijk zullen Daan en Hetty over de schrik heen 
komen en wordt het huis op korte termijn weer hersteld. 
Naar aanleiding van het ongeluk zijn er diverse contacten geweest tus-
sen buurt- en dorpsgenoten, provincie, gemeente en Leuvenheims Belang. 
Immers, volgend jaar zal er groot onderhoud aan de weg plaatsvinden en het 
ongeluk heeft opnieuw duidelijk gemaakt, dat de situatie bij het binnenrijden 
van het dorp aan de zuidkant zodanig is dat een nieuw ongeluk niet uitgeslo-
ten wordt. Er moet daadwerkelijk iets gebeuren. Na aanleg van de chicane is 
het de tweede keer dat een auto tegen een huis aanrijdt. Daarnaast hebben 
er tal van incidenten plaatsgevonden, waarbij gelukkig geen slachtoffers zijn 
gevallen. 
Een delegatie van het bestuur van Leuvenheims Belang heeft begin juli jl. met 
de provincie overleg gepleegd over de plannen m.b.t. het groot onderhoud 
van volgend jaar. Er is gesproken over het fietspad vanuit Brummen met twee 
rijstroken, want dat zorgt bij de ingang van ons dorp aan de noordkant voor 
gevaarlijke situaties. Daarnaast is ook de chicane aan de zuidzijde aan de orde 
geweest. De medewerkers van de provincie geven aan nog geen helder idee 
te hebben welke veranderingen ze willen of kunnen realiseren m.b.t. de chi-
cane. Vanwege deze vaagheid heeft het kleine buurtcomité, dat onlangs is 
samengesteld om te zien of de plannen van de provincie ook aan hun wensen 
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ontwerp
advies
aanleg
onderhoud

Hammelerweg 2 - 6974 BE  Leuvenheim
Tel. 0575 56 47 93 - www.tonvangijnhovenier.nlTel. 06 12 451 286

snoeiwerk

Egbert Wijgman - 06-57198145

info@wijgmanboomentuin.nl

wijgmanboomentuin.nl
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voldoen, eind juli een schrijven aan 
de provincie gericht met het verzoek 
om de situatie ter plekke zodanig te 
wijzigen dat er werkelijke sprake is 
van snelheidsbeperking. Een week 

later bewees het ongeluk de noodzaak 
daartoe.

Het buurtcomité heeft ook de gemeen-
te en politieke partijen benaderd. 

De Arnhemsestraat is weliswaar 
een provinciale weg, maar de lokale 

autoriteiten kunnen hun invloed aanwen-
den om tot een oplossing te komen. Namens Leuvenheims 
Belang is er ook een schrijven naar de provincie gegaan met 
het uitdrukkelijke verzoek om de situatie te veranderen. De 
provincie heeft toegezegd een hernieuwd onderzoek te 
doen en eind september/begin oktober met nieuwe voor-
stellen te komen. Daarop is zowel door het buurtcomité 
als Leuvenheims Belang opnieuw gereageerd om druk op 
de ketel te houden en vooral om te benadrukken dat de 
provincie niet met plannen in de zin van voldongen feiten 
moet komen, maar met voorstellen waarover de inwoners van 
Leuvenheim en zeker de aanwonenden kunnen meepraten en 
meebeslissen. Uiteindelijk zijn zij degenen die het meeste belang 
hebben bij een veilige situatie, uiteraard net als de medeweggebrui-
kers. Beperking van de snelheid en de daarmee samenhangende geluids-
overlast zijn van het grootste belang. 
Er wordt volop meegedacht door diverse dorpsgenoten. Zo is al geop-
perd om ter hoogte van het Wilgenpad een rotonde aan te leggen. Arnold 
Wagenvoort, die eigenaar van de grond is aan beide zijden van de weg, is 
bereid om daar grond voor af te staan. Ook moeten de brommers, scooters 
en speedpedelecs naar de rijbaan, waardoor het fietspad veiliger wordt voor 
fietsers en aanwonenden. Kortom, Leuvenheim moet veiliger worden.

Het laatste ongeluk heeft er hopelijk voor gezorgd dat 
ook de provincie doordrongen is van de ernst van 

de situatie. Zodra de provincie haar onderzoe-
ken voltooid heeft zal een bijeenkomst in 

het Buurthuis plaatsvinden, waarbij uiter-
aard alle aanwonenden uitgenodigd zijn. 

Iedereen krijgt daarover bericht. 
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Buurthuis Nieuws: nogmaals de enquête én een vacature
een bijdrage van Lies Joosten, namens het Buurthuisbestuur

Afgelopen Schans publiceerden we een artikel over het Buurthuis met een 
enquête erbij. Vanwege de vakantietijd is het u misschien ontschoten om te 
reageren, vandaar dat we de enquête nogmaals plaatsen.

Voor de nieuwe dorpsbewoners onder ons: het Buurthuis van Leuvenheim is 
het grote pand aan de Arnhemsestraat. Tot halverwege de jaren 50 was hier 
de lagere school gehuisvest. 
Door de week wordt er in de avonden flink gesport, gekaart, gedanst en 
gerepeteerd door uiteenlopende groepen. Het Buurthuis heeft beneden een 
grote multifunctionele zaal met keuken, bar en podium. Boven, op zolder 
bevindt zich de gezellige barruimte en een vergaderkamer (met wifi). 
In de weekenden en overdag is er geen structurele bezetting. De ruimtes 
zijn dan ook te huur voor een schappelijk bedrag voor bijeenkomsten, trai-
ningen of privéfeestjes. Het Buurthuis wordt beheerd vanuit de Vereniging 
tot instandhouding van het Buurthuis met een bestuur dat verantwoorde-
lijk is voor onderhoud en verhuur. Het bestuur organiseerde (voor de coro-
na golf en hopelijk binnenkort wederom) het maandelijkse Buurtcafé en de 
Leuvenheimse Oranjecommissie organiseert doorgaans verschillende activitei-
ten, zoals spelletjesmiddagen voor jong en oud. Samen met het Leuvenheims 
Belang en de Oranjecommissie zijn we voornemens om weer grotere feesten 
en evenementen aan te bieden zoals de geslaagde wijn- en bierproeverijen en 
het knallende Serious Request feest.

Om de ruimte optimaal te benutten en om de sociale functie in het dorp te 
vergroten, zouden we graag willen weten welke wensen en/of ideeën er bij 
u leven met betrekking tot ons Buurthuis. Bijvoorbeeld: leeft er de wens in 
het dorp onder ouderen om de ruimte in de ochtend open te stellen voor een 
kopje koffie en gezelligheid?
Wilt u onderstaande Enquête vragen invullen en in de bus doen bij Lies 
Joosten, Metelerkampweg 30A of mailen naar: arpalis@yahoo.com? 
Dan nemen wij dit mee in onze volgende vergadering.

Daarnaast hebben wij een Vacature. 
Onze trouwe beheerder Henk Jonkers zal met zijn respectabele 88 jaren nu 
echt met pensioen gaan. Wie o wie heeft tijd en zin om een rol te spelen 
als Beheerder van het Buurthuis? Dit houdt in dat je het Buurthuis af en toe 
openmaakt voor incidentele huurders, klein onderhoud verricht, en misschien 
af en toe het Buurthuis openstellen voor koffie, thee en ontmoeting. (Voor de 
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schoonmaak wordt al gezorgd). 
Bij interesse graag een mail naar Bert Hafkamp: bert-en-karin@hetnet.nl of 
Wim Niessen: buurthuisleuvenheim@gmail.com.

BUURTHUIS ENQUETE

Waarvan ken je het Buurthuis?:

Wat vind je de mooiste activiteit in het Buurthuis:

Wat mis je in Leuvenheim, dat in het Buurthuis zou kunnen:

Heb je ideeën/wensen voor activiteiten voor kinderen, jongeren, ouderen of 
evenementen:

Heb je interesse om mee te helpen organiseren   JA/NEE

Naam:

Contactgegevens:

Graag inleveren bij Lies Joosten, Metelerkampweg 30A 
of E-mailen naar: arpalis@yahoo.com. 
Dank voor de moeite en het meedenken!

Buurthuis
Leuvenheim
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De Leuvenheimse Tennis Club  door Wendy Evers

Mede door corona, hebben wij lang niet van ons laten horen. Het is dus de 
hoogste tijd om de Leuvenheimse Tennis Club (LTC) weer eens bij de lezers 
van Van Schans tot Wildbaan onder de aandacht te brengen.

Onze gezellige, kleine en laagdrempelige vereniging bestaat al bijna 40 jaar 
en is prachtig gelegen aan de rand van Leuvenheim. Onze vereniging heeft 
een recreatief karakter en is toegankelijk voor alle speelsterktes. Ook als je 
nog geen ervaring hebt met tennis, ben je van harte welkom. Tennis is bij uit-
stek een sport die ook op latere leeftijd nog goed te leren is.

In het voor- en najaar hebben we een interne competitie, waarvoor je je op 
kunt geven en wordt ingedeeld met een dubbelpartner. Als je (nog) niemand 
hebt om mee te tennissen, heb je zo voldoende gelegenheid om mensen te 
leren kennen en met hen af te spreken. Door het jaar heen organiseren we 
kleine interne toernooitjes. Wij zijn daarnaast aangesloten bij de KNLTB, ieder 
voor- en najaar doen er teams van LTC mee aan de externe competitie.

Wilt u tennisles? Ook dat is mogelijk bij LTC, wij beschikken over een gecerti-
ficeerde tennisleraar.
Nieuwsgierig naar tennis en onze vereniging? Neem gerust contact op voor 
een vrijblijvende kennismaking. Wij nodigen u graag uit om met één van ons 
een bal te slaan.

Voor meer informatie zie onze website: www.Leuvenheimsetennisclub.nl
Of stuur een berichtje naar: info@Leuvenheimsetennisclub.nl
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2021 – Toch geen Oranjefeest
 een bijdrage vanuit de Oranjecommissie door Jeroen Booij

Verdorie! Eind juni zag het er nog zo goed uit en leek het er echt op dat we 
voor 2021 alsnog in september voorzichtig een Oranjefeest konden organi-
seren. De regels voor beperkingen werden versoepeld, deuren gingen weer 
open en we zagen de zomer zonnig tegemoet. Maar zo makkelijk gaat dat 
dus niet, en we weten inmiddels allemaal dat de regels weer stevig zijn aan-
gescherpt.

Voor de Leuvenheimse Oranjecommissie kwam het er op neer dat het orga-
niseren van een feest niet door kon gaan zonder ons in lastige bochten te 
wringen. We meldden het hier al eerder: als er een Oranjefeest 2021 kwam, 
dan moest dat ook weer een feest voor alle Leuvenheimers worden, zonder 
toegangsbewijzen of -kaarten of aan het hek uit te voeren coronatests of vac-
cinatiechecks. Dat gaat niet lukken.

En dus zijn de tenten en biertaps, draaimolen en toiletwagen allemaal weer 
afgezegd en opgeborgen en is alle hoop nu gevestigd op het Oranjefeest van 
2022. Er van uitgaand dat het dán wel door kan gaan: reken er maar op dat 
we voor die zomer een knaller van een fuif op touw gaan zetten!

Nieuw Loopgroep bankje  door John Bennink

Met veel dank aan de gemeente, die werkelijk heel voortvarend actie 
heeft ondernomen nadat ons vorige bankje door vandalen was 
gesloopt. Want het nieuwe ‘loopgroep bankje’ bij de beek 
langs de Leuvenheimsestraat is inmiddels geplaatst.
Dit nieuwe ‘bosmeubel’ heeft een modern strak 
design en is zogezegd hufter-proof’. Het is gemon-
teerd op een forse betonnen voetplaat. Hierop is 
tevens door een paar leden van de loopgroep 
de tekst-plaquette gemonteerd zodat het voor 
iedere gebruiker duidelijk is wie de reguliere 
zorg draagt voor deze rustplek!
Ongetwijfeld gaan weer vele passanten dank-
baar gebruik maken van deze nieuwe voor-
ziening. Met dank aan de hersenloze randde-
bielen die de vorige bank zo nodig moesten 
‘verbouwen’.
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Extreem veel regen, kan dat ook in Leuvenheim?
De verwoestende kracht van water! We hebben dat half juli kunnen zien toen 
in Zuid-Limburg, de Eifel en de Ardennen langdurige regen tot een water-
ramp leidde. Er viel soms meer dan 100 mm in een etmaal. Doordat al dat 
water zich verzamelde in beken die zich door smalle dalen persten, ontstond 
een ontzagwekkende stroom die onvoorstelbare schade aanrichtte (in Zuid-
Limburg 30 miljard) en veel dodelijke slachtoffers eiste. Hier in Brummen heb-
ben we daar alleen iets van meegekregen door de hoge stand van de IJssel, 
een kleine week later. 
Valt er iets van te leren? We weten dat bij klimaatverandering buien extremer 
worden en extreme buien vaker gaan optreden. Vroeg of laat krijgen we hier 
ook een keer onze portie. Twee jaar geleden kreeg Rheden een voorproefje, 
met flinke wateroverlast. Stel dat het in Brummen in korte tijd 200 millimeter 
regent, wat gaan we dan meemaken? 
Onze gemeente ligt op een hellend vlak van de Veluwe naar de IJssel. 
Regenwater stroomt dus de kant op van Leuvenheim en Brummen. Op 20 
juni 2013 viel er in Brummen in korte tijd 50 mm regen. Deze buien haalden 
het niet bij die in Limburg, maar toch stonden toen de straten in Brummen 
blank, kwam het verkeer tot stilstand, en liepen kelders onder. 
Laten we eens beter kijken naar de Leuvenheimse beek met zijbeken. Die 
beek komt uiteindelijk bij het gemaal aan de Arnhemsestraat bij de Pothof 
uit. Natuurlijk zijn er hier geen steile hellingen en smalle dalen. We hoeven 
geen vloedgolf te verwachten. Maar het is wel waarschijnlijk dat de beken 
buiten hun oevers treden. Het water verzamelt zich dan in de laaggelegen 
delen van het landschap. De Pothof en het gebied rond De Rees lopen risico, 
evenals de omgeving van de Spankerenseweg en Hammelerweg. Het grootste 
deel van Leuvenheim ligt wat hoger, op en rond de voormalige enk. Misschien 
stroomt er wel water van die verhoging af, en dat zou de wateroverlast in de 

Uitgelicht
In de rubriek “Uitgelicht” vestigt Paul Opdam 
onze aandacht op bijzondere verschijnselen uit het 
rijke landschap in en rond Leuvenheim. Paul woont 
aan de Hoofdstraat en is van beroep landschapsecoloog. 
Tot aan zijn pensionering werkte hij als hoogleraar in Wageningen. 
Hij maakt deel uit van het Landschapsnetwerk Brummen. 
Meer weten over het Brummens landschap? 
Kijk op www.landschapsnetwerkbrummen.nl



13

lage delen nog erger maken. Het zijn maar wat eerste gedachten die iedereen 
zelf kan aanvullen. 

Het vorige maand verschenen rapport van de IPCC, dat adviseert over kli-
maatverandering aan de Verenigde Naties, schetst een alarmerend beeld 
van wat ons te wachten staat als we niets doen. We zien nu al steeds vaker 
extreem weer, en als we er niet in slagen de opwarming van de aarde tot 1,5 
graad te beperken, wordt het nog veel erger. Hoe kunnen we ons landschap 
voorbereiden op extreme buien? 
We kunnen ervoor zorgen dat ons landschap regenwater beter kan opnemen. 
We hebben geluk dat er al zoveel bos is. Bosbodems hebben een groot ver-
mogen om water op te slaan. Boeren kunnen door een ander beheer ervoor 
zorgen dat de bodem van hun graslanden meer organische stof en een rij-
ker bodemleven bevat, zodat die meer water kan opnemen. Maar dat is niet 
te combineren met maisteelt, intensieve bemesting en de steeds zwaardere 
machines die nu de bodem dichtrijden. Hoe kan dat anders? In ieder geval 
kan het waterschap alvast de beken meer ruimte geven met lage oevers, 
overloopgebieden en poelen. 
Wat kan je als bewoner van Leuvenheim doen? Je kunt zorgen dat het regen-
water bij je huis niet het riool in stroomt maar zo veel mogelijk in de bodem 
wegzakt. Dat kan door verharding in je tuin weg te halen. Door in je tuin 
zo veel mogelijk regenwater vast te houden. Kijk bijvoorbeeld op de website 
van Milieu Centraal www.milieucentraal.nl (water besparen in de tuin) of op 
www.riool.info/regen-opvangen-in-de-tuin. 
Het wordt steeds duidelijker dat klimaatverandering ons dwingt het land-
schap aan te passen aan de risico’s van extreem weer. Dat vraagt inventiviteit. 
En ja, het kost geld. Maar als het noodlot toeslaat, blijkt niets doen uiteinde-
lijk duurder. 
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Bericht van de Maartensplaets
over appels en peren en eenden en slakken 

een bijdrage van Aline Divendal

Waar ligt Leuvenheim? Die vraag krijg ik nog wel eens. Vooral toen ik de 
afgelopen weken in Amsterdam was, Leuvenheim klinkt voor mensen als een 
plaats in Duitsland. 
Daar kwam met een ferme klap een verandering in. Terwijl mijn man op het 
toilet zat, hoorde ik een enorme klap. Ik dacht dat hij in de wc op de grond 
lag. Binnen een paar seconde stond ik klaarwakker in de gang. Bel maar een 
ambulance was wat ik te horen kreeg. Oké, maar ik had geen idee wat er 
aan de hand was. Het vervolg weten jullie. Zo stonden we in het holst van 
de nacht buiten. Wat een schrik. De pers zat er zo bovenop dat de volgen-
de dagen mensen om me heen precies wisten waar we wonen. Het zette 
(helaas) Leuvenheim op de kaart. Sindsdien heb ik niet meer de vraag gekre-
gen waar ik woon! Misschien het enige positieve aan de hele gebeurtenis. 

In de zomer is het rustig op onze zorgboerderij. Om de beurt hebben mensen 
vakantie. Het is fijn om te kunnen schrijven dat onze bewoners en dagbeste-
ders op vakantie zijn geweest. Dit in tegenstelling tot vorig jaar. Toen gingen 
de meeste vakanties niet door. Nu voelt het op ons terrein een beetje alsof 
we op vakantie zijn, toch is het fijn om even een week of iets langer in een 
andere omgeving te vertoeven. 

Het is een raar seizoen. Veel regen, we hoeven nauwelijks water te geven. 
Dat heeft gevolgen voor de gewassen. De kersenoogst was matig. Vooral 
de vogels hebben hiervan genoten. De kersen werden bruin voordat ze rijp 
waren. De helft van de druiven ligt al, verrot, op de grond, de appels en 
peren rotten weg in de boom. Zonde. Toch zijn er ook gewassen die het wel 
goed doen. Sommige bomen hebben toch een aardige pruimenoogst. Dit 
ondanks dat ook deze al aan de boom rotten. We hebben al diverse flessen 
sap gemaakt en potten met jam gevuld. De sla, bonen, courgettes en toma-
ten doen het prima. Nu spelen de tomaten een beetje vals omdat ze in de kas 
groeien! Dat scheelt want de zonnewarmte is nodig voor een mooie tomaat. 
Ook de bloemen groeien weelderig. De zonnebloemen staan te pronken in de 
tuin! 

We zijn een goed kosthuis voor de naaktslakken. Tegen de avond, of na een 
regenbui, komen ze met honderden tevoorschijn. Ze hebben zich tegoed 
gedaan aan de vele jonge plantjes. Het is niet te doen om dit te bestrijden. 
Het zijn er zoveel. Toch proberen we elke ochtend de slakken te verzame-
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len. We hebben namelijk nieuwe bewoners gekregen van de familie Zurné 
(Oudeweg). Twee loopeenden! Deze loopeenden zijn dol op de slakken. Elke 
ochtend staan de dames klaar om dit feestmaal te verorberen. 
Terwijl we genieten van deze twee nieuwe bewoners komt vanuit het dorp de 
vraag of we nog 3 (dames) loopeenden willen opvangen. We hebben nu dus 
5 dames! Ze kwaken er vrolijk op los en ze lijken zich prima op hun gemak te 
voelen! 
Na 11 jaar hebben we afscheid moeten nemen van onze geit Anne. Anne 
was een Toggenburgergeit. In verhouding tot de dwerggeiten was ze best 
groot. Ze domineerde de weide. Als er iemand aan kwam lopen gingen de 
voorpoten op de planken en keek ze ons verwachtingsvol aan. Ze wilde altijd 
wel eten! Ze was de enige geit die dol was op courgette. 
Door ouderdom is ze op een natuurlijke wijze gestorven in het bijzijn van een 
van onze dagbesteders. Een verdrietige gebeurtenis maar zo is het leven! We 
hebben een stukje van haar sik geknipt en dat komt, samen met haar portret, 
in een mooi lijstje te hangen. We merken direct een verandering in de weide. 
De geiten domineren niet meer. De kippen eten nu samen met de geiten. Ze 
worden niet meer weggejaagd. Het brengt een andere dynamiek, al missen 
we Anne natuurlijk allemaal! 
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Aangeschoten
Hallo!

Ons eerste jaar in Leuvenheim is voorbijgevlogen 
en het wordt tijd om ons eens voor te stellen. 
Wij zijn Marie, Myrto, Danze en Ferris en samen 
met onze kat Bodi en kippen wonen we aan de 
Hoofdstraat. Oorspronkelijk komen we uit 
Nijmegen en omgeving en de afgelopen jaren 
hebben we veelal in Arnhem gewoond. 

We wilden graag buiten wonen en hebben een aar-
dige tijd gezocht. Totdat we verliefd werden op het 
fijne huis aan de Hoofdstraat 21. We vielen voor de 
oude appelboom en de prachtige tuin en ook het huis 
was precies wat we zochten. Onze droom was om een grote 
tuin te hebben in een mooie omgeving, waarin ik (Marie, red.) mijn hart kan 
ophalen met tuinieren en we samen lekker buiten kunnen zijn. Dat is hier goed 
gelukt! 

Afgelopen jaar hebben we in korte tijd zowel huis als tuinhuis verbouwd. De tuin 
is een bloemenzee geworden en we hebben nog meer bomen geplant. En als klap 
op de vuurpijl is begin mei is onze tweede dochter geboren. Inmiddels komt er 
meer rust en kunnen we volop genieten. 

Myrto werkt als product designer voor een bedrijf in Hilversum. Hij ontwerpt 
de gebruiksvriendelijkheid en aantrekkelijkheid van een data rapportage app. Ik 
heb sinds tien jaar mijn eigen bedrijf Happyland. Samen met een compagnon 

ontwikkel ik projecten en organiseer ik financiering voor de verduurzaming 
van de landbouw. 

Danze is drie jaar oud en knipt en plakt parttime bij kinder-
dagverblijf Malin in Brummen. Ze houdt van schilderen, 
met de poppen spelen, bloemen zaaien in haar eigen tuin-
tje, paardrijden en in haar blootje buiten spelen. Ferris is 
druk bezig met het ontdekken van haar handjes, heeft een 
stralende lach en voert graag uitgebreide gesprekken met 
iedereen.
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In onze vrije tijd zijn we graag samen bui-
ten; bezig in de tuin en wandelen in de 
prachtige bossen en uiterwaarden hier in de 
buurt. Myrto gaat er bijna elk weekend met 
zijn mountainbike op uit. Op zaterdagochtend 
gaan we graag met zijn vieren naar de markt in 
Z u t p h e n voor een visje en een bosje bloemen. 

We hebben dit jaar al veel van onze buren en 
dorpsgenoten ontmoet, een paar 

buren hebben meegewerkt aan 
de verbouwing van het huis 
en met een aantal men-
sen hebben we wekelijks 
contact. We voelen 
ons helemaal thuis 
hier met al deze fijne 

mensen om ons heen! 

Hartelijke groeten,
Marie, Myrto, Danze en Ferris

B&B Stories  Met liefde geschreven door Vanessa
 
Een zomer vol verrassingen
Het is zondagochtend. Ik ben al bij de bakker geweest en heb het ontbijtje 
bij onze gasten gebracht. Vandaag vertrekken de gasten van het oude voor-
huis en de kippenschuur. Ik besluit nog snel even het beddengoed te strijken, 
dan heb ik dat alvast klaarliggen. Het regent pijpenstelen. Wat een Hollandse 
zomer hebben we toch gehad. In gedachten kijk ik terug op de zomer van 
2021 en deze is zeker niet somber geweest! De volgende dingen zijn mij het 
meest bijgebleven…
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We hebben een winnaar!
Zo hebben wij iemand blij kunnen maken met een ijsbon van Jolink. In de 
vorige Schans hebben jullie de zomerpuzzel van B&B Lovenem gezien. Er is 
een leuk aantal goede oplossingen binnengekomen. De juiste oplossing 
was natuurlijk ‘Fijne vakantie op de Veluwe’. De gelukkige winnaar is Lindy 
Aalbers uit de Eendrachtweg. Gefeliciteerd Lindy. Jij hebt de ijsbon met 10 
bolletjes ijs inmiddels van mij ontvangen.  Ik hoop dat je ervan genoten hebt.

Klein wereldje
Ook dit bezoek is mij bijgebleven. Een aantal weken geleden mochten wij 
een gezellig stel ontvangen. Zij begonnen elke ochtend met een duik in het 
zwembad, vervolgens een ontbijt en daarna waren zij op de fiets te vinden. 
Aan het einde van de dag lagen zij weer te zonnen in de tuin. Wat heerlijk 
wanneer gasten zo genieten van ons plekje en deze fantastische omgeving. 
We raakten aan de praat over familie, kinderen en relaties. Natuurlijk kwam 
ook hun woonplaats, omgeving Alkmaar, ter sprake. Ik vertelde tussen neus 
en lippen door dat wij veel gasten uit de Randstad mogen ontvangen en dat 
er afgelopen winter nog iemand uit de omgeving Alkmaar kwam overnachten 
die iets met molens had.
Wat blijkt… die molenaar was haar beste vriend! Zij kennen elkaar al sinds de 
basisschool en zij had zelf ook nog een tijdje in die molen mogen wonen. Wat 
een toeval. Wat is het wereldje toch klein.

Varkensstal op de kaart
Deze zomer ben ik ook verrast door een telefoontje van Airbnb. Een lifestyle 
reporter had belangstelling getoond voor onze studio de varkensstal. Deze 
reporter van een landelijk dagblad wilde graag bij ons overnachten en er over 
schrijven. Airbnb vroeg of ik daaraan mee wilde werken. Super leuk! Daar 
kon ik natuurlijk geen ‘nee’ tegen zeggen. De overnachting heeft inmid-
dels plaatsgevonden. En ja, ik was toch een beetje zenuwachtig. Het is nog 
even wachten op het resultaat. Jullie kunnen het t.z.t. lezen op Facebook van 
bnblovenem.

Zo zie je maar. De zomer lacht mij tegemoet. Ik kijk naar buiten en zie dat het 
gestopt is met regenen. Er komen een paar straaltjes zon door de wolken. Ik 
zie onze jonge kittens achter elkaar aanrennen door de moestuin en ik denk:
 

‘Life is good’.
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De Rietgorst



20

Algemene Ledenvergadering Leuvenheims Belang
Maandag 27 september

Notulen ALV Leuvenheims Belang 30 september 2020

Aanwezig:
Het bestuur van Leuvenheims Belang:
Mark Donatz,   voorzitter
Ina Boot,  secretaris (notulist)
Karin Hafkamp,   lid
Dries v.d. Sluijs,   lid
Nicole Regelink,   lid
In de zaal waren 11 belangstellenden aanwezig.

1. Opening
Mark Donatz opent om klokslag 20.00 uur de vergadering en heet allen welkom.

2. Mededelingen
Afzeggingen van: Jaap Wijgman, Tineke Veenstra, Lies Harleman, Hans de 
Geest (wijkambtenaar), Hennita Benjamins (SWB), Rolf Schinkel (D66),  Luuk 
Tuiten (Lokaal Belang) en Margo Hulleman (PvdA). Aan de agenda wordt punt 
13 toegevoegd: mededelingen vanuit het Buurthuis.

3. Ingekomen en verzonden stukken
Er zijn vragen van Lies Harleman binnengekomen en vragen over de eikenpro-
cessierupsen langs de Spankerenseweg. Er wordt besloten deze te behandelen 
bij punt 11.

4. Ontbreekt op de agenda

5. Notulen ALV 2019
Geen opmerkingen

6. Secretarieel verslag 2019
Mark Donatz wil graag even stilstaan bij de samenwerking tussen 
Leuvenheims Belang, het Buurthuis en de Oranjecommissie. Fantastisch resul-
taat, zowel Zomer in Leuvenheim, de wijnproeverij in november, 
Serious Request, waarbij we het voor elkaar hebben gekregen dat de 
route werd verlegd langs het Buurhuis en bij het 65-jarig jubileum van het 
Leuvenheims Belang met de uitgave van het jubileumboekje. 

7. Financieel verslag 2019 en begroting 2020
Het financieel verslag 2019 en de begroting 2020 van zowel de dorpsver-
eniging als de dorpsraad Leuvenheims Belang, worden door Ed Visser, nieu-
we interim penningmeester en tevens kascommissielid, besproken en waar 
nodig verder toegelicht. Hij vraagt aan de wijkwethouder Cathy Sjerps om de 
gemeentelijke subsidie niet te verlagen, daar wij anders een echt financieel 
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probleem hebben. Zij antwoordt dat zij die belofte niet kan doen, op 8 okto-
ber zal het budget voor de wijk- en dorpsraden worden vastgesteld. 

8. Verslag kascommissie
Kim Hiddink is afwezig. Ed Visser geeft aan dat de kascommissie geen 
onrechtmatigheden heeft geconstateerd. Decharge wordt verleend.

9. Verkiezing kascommissie voor het boekjaar 2020
Voor het komend boekjaar 2020 bestaat de kascommissie uit: Merijn Smeets 
en Yolanda Janssen, Wim Niessen is reserve.

10. Ontbreekt op de agenda

11. Mededelingen vanuit de gemeente en het jaarplan 2019
Cathy Sjerps (wijkwethouder) geeft aan dat het budget voor wijk- en dorps-
raden verlaagd zal worden. Het proces om de snelheid van 50 km te verla-
gen naar 30 km op de Spankerenseweg, tussen fam. Van Dam en de school, 
heeft lang geduurd, maar is nu in de afrondende fase, het voorstel is bijna 
klaar. De vragen van Lies Harleman aangaande het eigendom van het stukje 
weg voor het terrein van het Waterschap, het verstrekken van de gemeente-
gids aan nieuwe inwoners en verkeersremmende maatregelen aan de zuid-
kant van Leuvenheim zal zij doorzetten naar Hans de Geest (wijkambtenaar) 
evenals de vraag van Nicole Regelink hoe het staat met het weghalen van de 
lichtmasten in Leuvenheim. Glasvezel in Leuvenheim zal worden aangelegd 
door Fiberdelta. A.s. maandag om 19.30 uur is er een voorlichtingsavond. 
Mark Donatz geeft aan dat als aanmelding voor glasvezel plaatsvindt via 
Oranjecommissie, Leuvenheims Belang of Buurthuis de vereniging daar € 50, - 
voor ontvangt. 

12. Mededelingen vanuit de SWB
Geen mededelingen. 

13. Mededelingen vanuit het Buurthuis
Bert Hafkamp geeft aan dat samenwerking tussen de verenigingen in 
Leuvenheim belangrijk is, zeker gezien de resultaten van afgelopen jaar. 
Jammer dat door corona nu weinig mogelijk is. Binnen het Buurthuis wordt er 
gewerkt om de stookkosten naar beneden te krijgen en het comfort omhoog. 
Prijzen voor feestjes, drank en huur zijn aangepast. 
14. Bestuursverkiezing
Aftredend en herkiesbaar zijn: Karin Hafkamp, Jaap Wijgman en Mark Donatz. 
Allen blijven. Aftredend en niet herkiesbaar is Nicole Regelink. Mark Donatz 
bedankt Nicole voor 12,5 jaar ‘wandelen met Hugo’, als bestuurslid en haar 
tomeloze inzet bij o.a. het organiseren van de hobbybeurs, wandelingen, olie-
bollenwedstrijd, kerstfeest. Nicole op haar beurt bedankt een ieder voor de 
prettige samenwerking: “Het was leuk om te doen”.

15. Rondvraag
Mariëtte Zonderland maakt zich ongerust over het steeds meer toenemende 
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goederen vervoer, wel acht treinen in een uur met slecht materieel. Het wordt 
echt storend en de scheuren in haar huis nemen toe. Wat kunnen we er aan 
doen en bij wie kan ik terecht. Leuvenheims Belang zal haar vraag en zor-
gen doorgeven aan het RONA, die onze belangen behartigt. Yolanda Janssen 
vraagt of de gemeente hier ook actief mee bezig is. Cathy Sjerps zal het navra-
gen.
Lies Joosten vraagt of er prullenbakken bij de bankjes op de dijk kunnen 
komen. De Leuvenheimsestraat nodigt uit tot racen en de berm is gevaarlijk 
zacht. Kunnen hier waarschuwingsbordjes bij. Dries v.d. Sluijs zal dit oppakken.

16. Sluiting v.d. vergadering
Mark Donatz bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 20.45 uur.

Jaarverslag secretariaat Leuvenheims Belang 2020
Dit jaarverslag is een overzicht van de activiteiten van zowel de vereniging 
Leuvenheims Belang (LB) als van de dorpsraad Leuvenheim. In 2020 is het 
bestuur 3x in vergadering bijeen geweest, waarvan geen enkele keer in aan-
wezigheid van de raadsleden; dit i.v.m. corona maatregelen. Het dagelijks 
bestuur heeft 1x alleen vergaderd i.v.m. maximaal aantal leden in een ruimte. 
Op 16 juni was er een Buitengewone Algemene Ledenvergadering vooraf-
gaand aan de bestuursvergadering, waarbij Ed Visser gekozen is tot penning-
meester ter vervanging van Tineke Veenstra, die tussentijds aftrad. Verder heb-
ben wij een aantal keer online overleg gehad met de wijk/dorpsraden van de 
gemeente Brummen. 
De Algemene Leden Vergadering (ALV) was verplaatst van 15 april naar 30 
september. Mark Donatz, Karin Hafkamp en Jaap Wijgman waren aftredend 
en herkiesbaar. Zij blijven. Nicole Regelink was aftredend en niet herkiesbaar. 
Er is nog geen vervanger voor haar.

De taken binnen het bestuur:
Mark Donatz Voorzitter (en penningmeester tot 16-6-2020)
Ina Boot Secretaris
Ed Visser  Penningmeester (vanaf 16-6-2020)
Karin Hafkamp Lid
Jaap Wijgman Lid
Dries v.d. Sluijs Lid
Nicole Regelink Lid

De kascommissie:
De kascommissie bestaat voor het boekjaar 2020 uit Merijn Smeets en Yolanda 
Janssen en als reserve Wim Niessen. 

Een overzicht van de activiteiten en/of onze aanwezigheid:

Januari:
2 januari, nieuwjaarsreceptie van de gemeente Brummen wordt door ons 
bezocht.
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7 januari, nieuwjaarsreceptie Leuvenheims Belang. Prima bezocht, de voorzit-
ter kijkt met ons terug maar vooral ook vooruit.
28 januari, bestuursvergadering.
16 januari overleg met de provincie, E. van Gessel en Leuvenheims Belang over 
Arnhemsestraat (N348). Groot onderhoud 2022.
22 januari. Overleg vrijheidsmaaltijd op 5 mei 2020 in samenwerking met 
Buurthuis en Oranjecommissie en inwoners. Enquête Oudeweg mobiele telefo-
nie is afgerond door Janny Bennink.

Februari:
23 februari winterwandeling, redelijke opkomst.

Maart:
Begin maart lockdown i.v.m. corona maatregelen: alle vergaderingen en bij-
eenkomsten worden afgezegd

April:
Geen vergaderingen en bijeenkomsten. In overleg met LB worden de bewo-
ners van de Arnhemsestraat op de hoogte gesteld van de plannen m.b.t. groot 
onderhoud N348. Het plan hangt achter de ramen van het Buurthuis. Reacties 
voor eind april.

Mei:
26 mei Bijenwerkgroep zaait bijenlint in langs Spankerenseweg/voetpad spoor.
Mark Donatz heeft telefonisch overleg met provincie aangaande 
Arnhemsestraat N348. Reacties worden verzameld en verwerkt. In de herfst 
komt het vervolg.

Juni:
16 juni bestuursvergadering. Welkom aan Vanessa Vriends, zij heeft de face-
bookpagina en de meldingen op het Buurtkanaal voor haar rekening geno-
men. 
Met andere wijkraden reactie geformuleerd op Perspectiefnota van de 
gemeente.
18 juni werkgroep Buitenbios komt bij elkaar. Afscheid van Petra Kuppens, 
welkom aan Berber de Smit en Floris Dorreboom. Planning buitenbios op 25 
september.

Juli:
Geen activiteiten.

Augustus:
Geplande bijeenkomst RES Cleantechregio is weer opgeschort.
Enquête Spankerenseweg, Leuvenheimsestraat en Hoofdstraat mobiele telefo-
nie zijn afgerond dankzij Ed Visser en Nicole Regelink.

September:
15 september bestuursvergadering. Glasvezel in Leuvenheim. 
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Opnieuw vragen aan de gemeente hoe het staat met de 30 km. langs de 
Spankerenseweg en bestrijding eikenprocessierupsen. 
16 september ALV Buurthuis
25 september Buitenbios, goede opkomst na een middag met zware regenval.
30 september ALV Leuvenheims Belang 
                    
Oktober:
Rabobank-actie clubsupport: geld bestemd voor keuken Buurthuis.
13 oktober, bestuursvergadering met alleen dagelijks bestuur i.v.m. corona-
maatregelen. Eerste aanmeldingen glasvezel in Leuvenheim komen binnen.

November:
Jaarlijks overleg verkeersveiligheid en de bestuursvergadering zijn opgeschort 
i.v.m. coronamaatregelen. Intensief mailcontact aangaande mobiele telefonie.

December:
3 december overleg wijkwethouder en wijkambtenaar.
8 december overleg gemeente en MONET (drie grootste providers Nederland) 
over mobiele telefonie in o.a. Leuvenheim.
In de week voor Kerstmis zijn de bestuursleden Leuvenheim rond geweest om 
iedereen een lichtpuntje te brengen; een houten kandelaar met een lichtje, 
gemaakt door Wiljan Jonkers en Willie van Mourik. Dit omdat de traditionele 
kerstviering met De Rietgors niet door kon gaan vanwege de coronamaatrege-
len.

Knutselclub:
Van de vaste vrijwilligers zijn er in 2020 helaas nog maar twee over, Karin 
Hafkamp en Janneke Kersten. Voor het 48e jaar (!) werd er helaas maar twee 
keer vrolijk geknutseld in het Buurthuis. De knutselclub is voor alle school-
gaande kinderen uit Leuvenheim, of die in Leuvenheim op school zitten. Op 
dinsdagmiddag van 15.45 tot 16.45 uur. De precieze data worden ruim van 
tevoren in de Schans bekend gemaakt.

Leden:
Nieuwe leden worden verwelkomd met een bloemetje en een stapel Schansen. 
Dit laatste als een soort inburgering. Borelingen mogen, indien de ouders daar 
prijs op stellen, met hun geboortekaartje in de Schans.

Van Schans tot Wildbaan:
Het bekende blauwe boekje waarin alle Leuvenheimse aangelegenheden 
staan, evenals nieuws van de school, de verenigingen en wat men verder 
nog kwijt wil. Personalia als geboortes, huwelijken, jubilea en een in memo-
riam zijn voorbehouden aan leden van Leuvenheims Belang. Alle inwoners van 
Leuvenheim en leden buiten Leuvenheim ontvangen de Schans. 
Het corrigeerwerk wordt gedaan door Manon Beekhuizen. De bezorging in 
weer en wind door Ina Ellens, Nanda Beijerbacht en Johan Wassink.
Redactie is in handen van Lies Harleman.




